

读圣经(二)

Bible Reading II

初信课程 2

New Believers' Lesson 2

上周作业 (Last Week Homework)

- 背诵 (Memory words)

- 圣经都是神所默示(呼出)的, 于教训、督责、使人归正、教导人学义, 都是有益的; 叫属神的人得以完全, 预备行各样的善事。 **提后3:16-17**
- All Scripture is inspired (breathed out) by God and is profitable for teaching, rebuking, correcting, and teaching people in righteousness; it perfects the man of God and is equipped for every good work. **2 Timothy 3:16-17**
- 耶稣回答说:“经上記着说:‘人活着, 不是单靠食物, 乃是靠神口里所出的一切话。’” **路加福音 4:4**
- Jesus answered, "It is written: 'Man shall not live by bread alone, but by every word that proceedeth from the mouth of God.'" **Luke 4:4**

- 读经 (Bible reading)

- 读创世纪 1-4 (Genesis 1-4)
- 创4:1-8, 写下来所领受的亮光 (Genesis 4:1-8)

- 反馈 (Feedbacks)

圣经的实质 (The Essence of the Bible)

- 圣经是神的话 (The Bible is the word of God)
 - 圣经都是神所默示(呼出)的, 于教训、督责、使人归正、教导人学义, 都是有益的; 叫属神的人得以完全, 预备行各样的善事。**提后3:16-17**
 - All Scripture is inspired (breathed out) by God and is profitable for teaching, rebuking, correcting, and teaching people in righteousness; it perfects the man of God and is equipped for every good work.**2 Timothy 3:16-17**
- 神的话是人的食物 (God's word is our food)
 - 耶稣却回答说:“经上记着说:‘人活着, 不是单靠食物, 乃是靠神口里所出的一切话。’” **路加福音 4:4**
 - But Jesus answered, "It is written: 'Man shall not live by bread alone, but by every word that proceedeth from the mouth of God.'" **Luke 4:4**
- 读经的实质 (The essence of Bible reading)
 - 吃喝主的话
 - Eat and drink the word of the Lord

如何读经 (How to read the Bible)

- 预备我们的心, 存谦卑, 柔软的心 (开胃) Prepare our hearts, be humble, and have a soft heart (Appetizer)
 - 祷告 (Prayer)
- 思想圣经上的话, 读出亮光 (找到食物) Meditate on the words of the Bible and find the light (find food)
 - 把自己放入圣经 put myself into the Bible
 - 应用到自己的生活经历里 apply to my life experience
- 借着祷告接受亮光 (把食物吃进去) Receive light through prayer (take food in)
- 不明白的话靠信心接受在心里 (反刍) If you don't understand, accept it in your heart by faith (rumination)
 - 他所说的这话, 他们不明白。他母亲把这一切的事都存在心里 **路加福音 2:50-51**
 - They didn't understand what he said. His mother kept all these things in her heart. **Luke 2:50-51**
- 背诵 (Memorize)
 - 圣经是圣灵的语言 The Bible is the language of the Holy Spirit
- 记笔记 (take notes)
- 一早一晚 (morning and night)
- 创4:1-8 (Genesis 4:1-8)

读经聚会 (Bible Reading Fellowship meeting)

- 个人的读经 personal bible reading
 - 成为个人的供应, 仿佛一道菜 Become a personal supply, like one dish
 - 会有不明白的, 不准确的认识 There will be unclear and inaccurate understandings
- 读经交通聚会 Bible Reading Fellowship Meeting
 - 分享自己的收获 Share your own gains
 - 得到别的圣徒的供应 Get supplies from other saints
 - 更准确的认识 more accurate understanding from other saints
 - 丰盛的宴席 sumptuous banquet
 - 彼此交通, 一起建造 Commune with each other and build together
 - 都恒心遵守使徒的教训, 彼此交接, 擘饼, 祈祷。**使徒行传 2:42**
 - They all steadfastly obeyed the apostles' teachings, communed with one another, broke bread, and prayed.**Acts 2:42**

作业 (Homework)

- 背诵 (Memory Words)

- 你的话是我脚前的灯，是我路上的光。**诗篇119:105**
- Your word is a lamp to my feet and a light to my path. **Psalm 119:105**
- 都恒心遵守使徒的教训，彼此交接，擘饼，祈祷。**使徒行传 2:42**
- They all steadfastly obeyed the apostles' teachings, communed with one another, broke bread, and prayed. **Acts 2:42**

- 读经 (Bible Reading)

- 路加福音第五章 Luke Chapter 5
 - 代入西门 In the role of Simon
 - 代入大麻疯的人 in the role of man with leprosy
 - 代入瘫子 In the role of the palsy

- 交通聚会 (Fellowship meeting)

- 周五交通聚会 Bible Reading Fellowship Meeting on Friday Night
- 周六儿童聚会 Children's Meeting on Saturday Afternoon